

ເມື່ອ Times ເຄັ່ງຄັດ

ໂດຍ

ເຄື່ອງໝາຍ McGee

ພວກອັກຄະສາວິກຮູ້ກ່ຽວກັບເວລາທີ່ຫຍຸ້ງຍາກ. ເຂົາເຈົ້າຂຽນເລື່ອຍໆກ່ຽວກັບວິທີທີ່ລູກໆຂອງພະເຈົ້າສາມາດປະເຊີນກັບບັນຫາແລະການຕໍ່ຕ້ານ. ພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ປ່ອຍໃຫ້ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດປ້ອງກັນໄດ້.

"ດຽວນີ້ຄົນຊອບ ທໍາ ຈະມີຊີວິດຢູ່ດ້ວຍຄວາມເຊື່ອ ... ດຽວນີ້ສັດທາແມ່ນສານຂອງສິ່ງທີ່ຫວັງ, ເປັນຫລັກຖານຂອງສິ່ງທີ່ບໍ່ໄດ້ເຫັນ." ເຫບເລີ 10:38 - 11: 1, ລ. ມ

ນັກຂຽນຊາວເຮັບເລີໄດ້ກ່າວຢ່າງກ້າຫານຕໍ່ຜູ້ອ່ານຂອງລາວ. ລາວໄດ້ຂຽນວ່າ "ສັດຊີ" ຈະ ດໍາ ລົງຊີວິດໂດຍ "ສັດທາ" ແລະ "ສັດທາ" ແມ່ນ "ສານ" ຂອງສິ່ງທີ່ຫວັງແລະ "ຫຼັກຖານ" ຂອງສິ່ງທີ່ບໍ່ໄດ້ເຫັນ. ຄຣິສຕຽນທຸກຄົນຮູ້ວ່າ“ ຄວາມເຊື່ອ” ແມ່ນ ຈໍາ ເປັນ ສໍາ ລັບຄວາມລອດ (“ ເພາະວ່າໂດຍຄວາມຄຸນຄຸນໄດ້ຖືກບັນທຶກຜ່ານຄວາມເຊື່ອ”), ແຕ່ພວກເຮົາຫຼາຍຄົນລົມວ່າ“ ສັດທາ” ແມ່ນວິທີທີ່ພວກເຮົາຄວນຈະອາໄສຢູ່ເທິງໂລກ. ການ ດໍາ ລົງຊີວິດໂດຍ“ ສັດທາ” ບໍ່ແມ່ນເລື່ອງແປກຫລືຜິດປົກກະຕິ. ມັນເປັນຊີວິດຄຣິສຕຽນ ທໍາ ມະດາ. ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ເພິ່ງອາໄສພະເຈົ້າທັງ ໝົດ ສໍາ ລັບຊີວິດນິລັນດອນ, ແລ້ວພວກເຮົາເພິ່ງພາອາໄສຕົວເອງຫລືສ່ວນໃດສ່ວນ ໜຶ່ງ ເພື່ອຕົວເອງເອງ ສໍາ ລັບຊີວິດໃນໂລກນີ້. ພຽງແຕ່ ດໍາ ລົງຊີວິດໂດຍ“ ສັດທາ.”

ໃນຖານະເປັນຕົວຢ່າງ, ນັກຂຽນກ່າວເຖິງອາເບນ, ເຫນີກ, ໄນອາ, ອັບຣາຮາມ, ຊາຮາ, ອີຊາກ, ຢາໂຄບ, ໄຈເຊັບ, ໂມເຊ, Rahab, Gedeon, Barak, Samson, ເຢບເທ, David, ຊາມູເອນ ແລະສາດສະດາ. ຜ່ານສັດທາຜູ້ຄົນເຫລົ່ານີ້“ ອານາຈັກທີ່ໂຄ່ນລົ້ມ, ທໍາ ຄວາມຊອບ ທໍາ, ໄດ້ຮັບ ຄໍາສັ່ນຍາ, ຢຸດປາກສິງ, ຢຸດຄວາມຮຸນແຮງຂອງໄຟ, ພົ້ນຈາກດາບ, ຈາກຄວາມອ່ອນແອໄດ້ ເຂົ້ ມແຂງ, ມີຄວາມກ້າຫານໃນການຕໍ່ສູ້, ແລະຫັນໄປຫາກອງທັບ ຂອງມະນຸດຕ່າງໆດາວ. ແມ່ຍິງ

ໄດ້ຮັບການຕາຍຂອງເຂົາເຈົ້າໄດ້ຍົກຂຶ້ນມາມີຊີວິດອີກເທື່ອຫນຶ່ງ: ແລະຄົນອື່ນໄດ້ຖືກທໍລະມານ, ບໍ່
 ຍອມຮັບການປົດປ່ອຍ; ແລະພວກເຂົາໄດ້ຖືກທົດລອງກັບການເຍາະເຍີ້ຍແລະການຂ້ຽນຕີ, ແທ້ຈິງ
 ແລ້ວ, ນອກ ເໜືອ ຈາກການຜູກມັດແລະການຖືກຄຸມຂັງ: ພວກເຂົາຖືກກັອນຫົນ, ພວກເຂົາຖືກ
 ຫລອກລວງ, ຖືກລໍ້ລວງ, ຖືກຂ້າດ້ວຍດາບ: ພວກເຂົາຫລົງທາງຢູ່ໃນແກະແລະ ແບ້; ຖືກຕົກທຸກທໍ
 ລະມານ, ທຸກທໍລະມານ, ທໍລະມານ; (ຜູ້ທີ່ໂລກບໍ່ສົມຄວນ) ພວກເຂົາໄດ້ເດີນທາງໄປໃນທະເລຊາຍ
 ແລະໃນພູຜາປ່າດົງແລະໃນຖ້ຳແລະໃນຖໍ່ ຂອງແຜ່ນດິນໂລກ. ແລະທັງ ໝົດ ເຫລົ່ານີ້, ໂດຍໄດ້ຮັບ
 ຂ່າວດີໂດຍຜ່ານສັດທາ, ບໍ່ໄດ້ຮັບ ຄໍາ ສັນຍາ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ຈັດຫາສິ່ງທີ່ດີກວ່າ ສໍາ ລັບພວກເຮົາ, ວ່າ
 ພວກເຂົາໂດຍບໍ່ມີພວກເຮົາບໍ່ຄວນເປັນຄົນທີ່ສົມບູນແບບ. ດັ່ງນັ້ນເມື່ອເຫັນພວກເຮົາຖືກລ້ອມຮອບ
 ດ້ວຍພະຍານໃຫຍ່ໆຢ່າງຫລວງຫລາຍ, ຂໍໃຫ້ພວກເຮົາເອົາ ໜັກ ທຸກຢ່າງ, ແລະຄວາມບາບທີ່ອ້ອມ
 ຮອບພວກເຮົາໄວ້ຢ່າງໆາຍດາຍ, ແລະຂໍໃຫ້ພວກເຮົາແລ່ນມາດ້ວຍຄວາມອົດທົນໃນການແຂ່ງຂັນທີ່
 ກໍາ ນົດໄວ້ຕໍ່ ໜ້າ ພວກເຮົາ, ແນມຫາພຣະເຢຊູ. ຜູ້ຂຽນແລະຜູ້ ສໍາ ເລັດຄວາມເຊື່ອຂອງພວກເຮົາ;
 ຜູ້ໃດ ສໍາ ລັບຄວາມສຸກທີ່ໄດ້ຕັ້ງໄວ້ກ່ອນລາວໄດ້ອົດທົນຂ້າມໄມ້ກາງແຂນ, ດູ ໝິ່ນ ຄວາມອັບອາຍ,
 ແລະວາງຢູ່ເບື້ອງຂວາມືຂອງບັນລັງຂອງພຣະເຈົ້າ.”

ຂໍໃຫ້ມີ ຄໍາ ນິຍາມ ຄໍາ ສັບສອງສາມ ຄໍາ ເພື່ອຊ່ວຍໃຫ້ພວກເຮົາເຂົ້າໃຈຄວາມ ໝາຍ ຂອງພຣະເຈົ້າທີ່
 ນີ້. "ສັດທາ" ແມ່ນ pistis. ມັນແມ່ນ "ການຊັກຊວນທີ່ ໜັກ ແໜ້ນ ໂດຍອີງໃສ່ການໄດ້ຍິນ." ພວກ
 ເຮົາຖືກຊັກຊວນຢ່າງ ໜັກ ແໜ້ນ ຈາກສິ່ງທີ່ພວກເຮົາໄດ້ຍິນ. ພວກເຮົາມີຄວາມ ໝັ້ນ ໃຈໂດຍບໍ່ຕ້ອງ
 ສົງໃສເພາະວ່າພວກເຮົາຮູ້ວ່າຜູ້ທີ່ບອກພວກເຮົາແມ່ນຄວາມຈິງ.

"ສານເສບຕິດ" ແມ່ນ hupostasis. ມັນຫມາຍຄວາມວ່າ "ຄວາມເປັນຈິງ, ການຮັບປະກັນ, ໂດຍ
 ເນື້ອແທ້ແລ້ວ, ສານ, ພື້ນຖານ, ການຮັບປະກັນ." ໃນເຫບເລີ 1: 3, ພຣະເຢຊູຄຣິດຖືກເອີ້ນວ່າ
 karakter tes hupostasis ຂອງພຣະເຈົ້າ. ລາວແມ່ນ "ການເປັນຕົວແທນຂອງຄວາມເປັນຈິງ"
 ຂອງລັກສະນະຂອງພຣະເຈົ້າ. ເມື່ອທ່ານເຫັນພຣະຄຣິດ, ທ່ານຈະເຫັນພຣະເຈົ້າແລະຄຸນລັກສະ
 ນະຂອງພຣະອົງ. ພຣະຄຣິດສາມາດໄດ້ຮັບການເຫັນ, ໄດ້ຍິນແລະຮູ້ສຶກ. ລາວເປັນຄົນທີ່ແທ້ຈິງຕໍ່ສານຸ

ສິດຂອງພຣະອົງ. ລາວແມ່ນຄວາມຈິງຂອງພະເຈົ້າ. ມັນກໍ່ມີຢູ່ກັບສິ່ງຕ່າງໆໃນຊີວິດຂອງເຮົາ. "ສັດທາ" ທີ່ພວກເຮົາມີໃນພຣະຄຣິດແມ່ນ "ຄວາມເປັນຈິງ", "ສານ", "ການຮັບປະກັນ" ຂອງພວກເຮົາ.

ສັດທາແມ່ນຄວາມເປັນຈິງ“ ຂອງສິ່ງທີ່ຫວັງໄວ້” (ພາສາອັງກິດ). ນີ້ແມ່ນສິ່ງທີ່ພວກເຮົາ“ ຄາດຫວັງ ດ້ວຍຄວາມປາດຖະ ໜາ.” ພວກເຮົາມີຄວາມຢາກຫຼາຍໃນຊີວິດ. ມັນອາດຈະແມ່ນຄົນ, ຄວາມເຊື່ອ, ວຽກ, ໂອກາດທີ່ຈະຊ່ວຍຄົນອື່ນ, ສິ່ງຕ່າງໆ. ສັດທາແມ່ນຄວາມເປັນຈິງຂອງສິ່ງທີ່ພວກເຮົາຄາດຫວັງ ດ້ວຍຄວາມປາດຖະ ໜາ. ຄວາມເຊື່ອ ໝາຍ ຄວາມວ່າສິ່ງທີ່ພວກເຮົາຫວັງ ສໍາ ລັບນັ້ນແມ່ນ "ຄວາມ ເປັນຈິງ."

ສັດທາແມ່ນ“ ຫລັກຖານຂອງສິ່ງທີ່ພວກເຮົາບໍ່ເຫັນ.” "ຫຼັກຖານ" ແມ່ນ elegchos. ມັນແມ່ນ "ຫລັກຖານໂດຍການທົດສອບ." ຄໍາ ສັບດັ່ງກ່າວຖືກ ນໍາ ໃຊ້ຫຼັກຖານທີ່ເປັນຄວາມຈິງຕໍ່ກັບຜູ້ຖືກ ກ່າວຫາທີ່ ນໍາ ໄປສູ່ການຕັດສິນລົງໂທດແລະການ ຕໍາ ນິ. "ສິ່ງທີ່ບໍ່ໄດ້ເຫັນ" ແມ່ນພາສາປາກເວົ້າ. ມັນຫມາຍຄວາມວ່າສິ່ງທີ່ບໍ່ສາມາດເບິ່ງເຫັນໄດ້ໂດຍຕາ. ສັດທາແມ່ນ "ຫຼັກຖານ" ຂອງສິ່ງທີ່ພວກ ເຮົາບໍ່ສາມາດເບິ່ງເຫັນດ້ວຍຕາ.

ຖ້າພວກເຮົາ ກໍາ ລັງປະສົບກັບຄວາມຫຍຸ້ງຍາກແລະມີຄວາມຫວັງຢ່າງຍິ່ງວ່າສິ່ງຕ່າງໆຈະປັບປຸງ ຕາມຄວາມມັກຂອງເຮົາ, ພວກເຮົາຈະເຮັດແນວໃດ? ພວກເຮົາເຊື່ອວ່າພຣະເຈົ້າ. ພວກເຮົາມີສັດທາ. ມັນແມ່ນຄວາມເປັນຈິງຂອງສິ່ງທີ່ພວກເຮົາຫວັງ. ມັນແມ່ນຫຼັກຖານຂອງສິ່ງທີ່ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດ ເຫັນ.

"ສັດທາ" ແມ່ນ ໜ້າ ຍິນດີແລະຫຍຸ້ງຍາກ, ງ່າຍແລະຍາກໃນເວລາດຽວກັນ. ພວກເຮົາເປັນມະນຸດ. ນັ້ນ ໝາຍ ຄວາມວ່າ ພວກເຮົາເປັນຄົນທີ່ບໍ່ສົມບູນແບບແລະຄົນຂັດສົນ. ພວກເຮົາເຮັດ ຜິດພາດ. ພວກເຮົາລັງກິນອາຫານ. ພວກເຮົາເຈັບປວດແລະຮູ້ສຶກເຖິງສິ່ງຕ່າງໆຢ່າງເລິກເຊິ່ງ. ພວກເຮົາ ກັງວົນ. ພວກເຮົາເອົາໃຈໃສ່ຢ່າງເລິກເຊິ່ງ. ພວກເຮົາຕ້ອງການຫລາຍ ສ່ວນ ລັບສິ່ງທີ່ດີກ່ວາພວກເຮົາ. ພະເຈົ້າໃຫ້ພວກເຮົາແນວໃດໃນການຮັບມືກັບຄວາມກັງວົນທັງ ໝົດ ນີ້? "ສັດທາ." ພວກເຮົາເຊື່ອສິ່ງ ທີ່ພະອົງກ່າວ. ພວກເຮົາຖາມ, ຈາກນັ້ນຟັງ. ພວກເຮົາບໍ່ເສຍໃຈ.

ພວກເຮົາ ດໍາ ລົງຊີວິດ“ ຊີວິດດ້ວຍຄວາມເຊື່ອ” ໄດ້ແນວໃດ? ພວກເຮົາເຊື່ອຖື ຄໍາ ຂອງພຣະເຈົ້າ. ພວກເຮົາສືບຕໍ່ເດີນໄປຂ້າງ ໜ້າ, ບາດກ້າວ ໜຶ່ງ ບາດກ້າວ. ພວກເຮົາໂຍນຄວາມສົນໃຈຂອງພວກ ເຮົາຕໍ່ພຣະຄຣິດເພາະວ່າພຣະອົງເປັນຫ່ວງພວກເຮົາ. ພວກເຮົາອະທິຖານແທນທີ່ຈະກັງວົນໃຈ. ພວກເຮົາມີຄວາມເຊື່ອເພາະວ່າຄວາມເຊື່ອທີ່ພຣະເຈົ້າວາງໄວ້ໃນຫົວໃຈແລະຈິດໃຈຂອງພວກເຮົາໃນ ເວລາແຫ່ງຄວາມລອດແມ່ນ“ ສານ” ແລະ“ ຫຼັກຖານ” ທີ່ພວກເຮົາ ຈໍາ ເປັນຕ້ອງໄດ້ຜ່ານໄລຍະ ເວລາທີ່ຫຍຸ້ງຍາກ. ມັນເປັນຫຼາຍກ່ວາພຽງພໍ.